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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2020/21:627 Tidsbegränsade licenser

Riksdagen har via tillkännagivande tydligt utryckt att man vill ta bort de 
tidsbegränsade licenserna. Detta har regeringen fortfarande inte genomfört trots 
tillkännagivandet.

Pandemin har inneburit att skytteträningar och skyttetävlingar inte har kunnat 
genomföras som planerat, vilket gör att många vapenägare hör av sig med stor 
oro då pandemin nu kan orsaka att man inte får förnyelse av sin vapenlicens på 
grund av att man inte har kunnat träna och tävla som planerat. Detta på grund 
av restriktionerna runt corona.

Den här frågan växer nu ytterligare då sammankomster får vara högst åtta 
personer, vilket ännu mer försvårar läget för att kunna genomföra 
skytteträningar eller skyttetävlingar.

Med anledning av ovan vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Vad har statsrådet gjort, eller avser att göra, för att inte landets lagliga 
vapenägare ska behöva vara oroliga för att deras tidsbegränsade licenser inte 
ska förnyas på grund av utebliven träning och tävling under coronapandemin?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-20
Besvaras senast
2020-12-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


